
 

SVAR PÅ MOTION HAMNAVGIFT OCH TARIFFLISTA 

 
Efter ett möte i Hamnkommittén där samtliga medlemmar var för en höjning och föreslog 

detta för styrelsen. Styrelsen beslöt därför att under 2020 höja båtplatsavgiften med 

motiveringen att avgiften i jämförelse med andra hamnar i skärgården är låga och med 

tanke på kommande renoveringar av bryggor osv. 

 

Vi anser därmed att vi gjort ett formellt fel och går tillbaka till den ordning som gällt 

tidigare, i enlighet med motionen. Justering av 2020 års debitering görs vid 2021 års 

debitering.  

 

Beträffande alla kostnader för Lervikstorp läggs Medlemsavgifterna i en stor säck som 

sedan fördelas på olika områden efter behov. Hamnen har ju i massor av år varit en 

nettogivare till föreningen, förutom de år då vi haft mycket stora arbeten i hamnen med 

muddringen samt Lilla bryggan som ses i tabellen nedan.  

Under redovisad period har vi haft inkomster via Hamnavgifter på 464 680,00 och 

Hamnkostnader på 527 741,15 då vi måste räkna med de extradebiteringar vi tvingats 

göra. Under den givna perioden i motionen har kostnaderna varit större än inkomsterna.  

 
Hamnens kostnader skall i princip täckas av Hamnavgiften men vid större anläggningar behöva ges 
tillskott i form av extra debiteringar, lån eller liknande.   

 

 
 

 Styrelsen bifaller motionen avseende att gå tillbaka till tidigare debiteringsmodell. 
 

 Styrelsen bifaller motionen att anslå tarifflistan bakom lösenordsskydd på hemsidan. 
 


